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  PROTOKÓŁ Nr 3/2017 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 kwietnia 2017 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.30. 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (wyznaczony przez członków wszystkich komisji do 

prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PAC JERZY 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR  

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

- TKACZUK LUCYNA 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

7. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

 

Na początek Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

JERZY CHILKIEWICZ powitał wszystkich obecnych i przedstawił następujący porządek 

posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXIV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 27 

kwietnia 2017 r.: 

a) Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Bielsk Podlaski; 

b) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2016 rok, sprawozdanie z 

wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie oraz 
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informacja o stanie mienia komunalnego Gminy; 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

instytucji kultury za 2016 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

f) Projekt uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody 

na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz 

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich 

zatwierdzania; 

g) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części gruntów położonych w obrębie wsi Hryniewicze Duże na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski; 

h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wieloletniego programu 

gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy; 

i) Projekt uchwały w sprawie  zamiany nieruchomości;  

j) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski; 

k) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2016 rok. 

l) Projekt uchwały w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa 

samorządowego w Polsce. 

2. Sprawy bieżące.     

 

 Przed przystąpieniem do realizacji porządku posiedzenia, prowadzący posiedzenie 

radny JERZY CHILKIEWICZ udzielił głosu Pani Annie W., która w imieniu mieszkańców wsi 

Augustowo poruszyła temat dotyczący planowanego przebiegu gazociągu – inwestycji Polskiej 

Spółki Gazownictwa. Jej zdaniem przebieg linii zaplanowano w zbyt małej odległości od 

posesji w Augustowie, pas strefy ochronnej powinien mieć po obu stronach szerokość co 

najmniej 15 metrów. Zwróciła również uwagę, że linia gazociągu została, względem 

pierwotnych planów, przesunięta w stronę jej posesji prawdopodobnie po to, by sąsiadce 

umożliwić budowę domu. Powiedziała o uciążliwości gazociągu wysokiego ciśnienia oraz o 

przewidzianym w uchwale z 2000 r. zespole zaporowo-przepustowym. Zwróciła się z prośbą o 

rozważenie, czy warto taką zmianę wprowadzać przy okazji zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. Zasugerowała, aby odnogę linii „puścić” między budynkami. 

 Do poruszonego tematu odniósł się ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy. 

Wyjaśnił obowiązujące przepisy w tym zakresie. Poinformował, że tam, gdzie nie ma 

uchwalonego planu zagospodarowania przestrzennego, wydaje się decyzję o warunkach 

zabudowy. Na najbliższej sesji Rady Gminy nie jest przewidziana zmiana planu, lecz „Studium 

uwarunkowań ….”. Dodał, że studium nie zmienia planu, a plan nie zmienia studium. 

Dokument ten nie przesądza o lokalizacji, ale o kierunkach  zagospodarowania przestrzennego, 

we wspomnianym studium określono jedynie kierunek przebiegu gazociągu. na prośbę Pani 

Anny W. poinformował, że na najbliższej sesji nie przewiduje się głosowania nad zmianą 

planu. Pan Filipiuk dodał również, że aktualnie obowiązuje inna technologia budowy 

gazociągu, więc inwestycja jest bezpieczniejsza, niż 30 lat temu. 

Radny JERZY ONACIK zwrócił uwagę, że od 2000 r. wybudowano na tym terenie dużo 

domów, zapytał więc, czy w tej sytuacji można w ich pobliżu przeprowadzić instalację gazową. 

Pan ANATOL FILIPIUK potwierdził, że nie ma przeszkód.  

Radny JERZY ONACIK poruszył również temat dotyczący lokalizacji tablicy informacyjnej 

„AUGUSTOWO” zgłaszając wątpliwości co do miejsca jego ustawienia. Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA wyjaśniła, że za ustawienie takich znaków odpowiada zarządca drogi, przy czym od 

1 stycznia 2017 r. droga do Augustowa jest drogą wojewódzką (poprzednio – powiatowa). 
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Pani Wójt – wracając do tematu budowy gazociągu – powiedziała, że na etapie projektowania 

zawsze można składać wnioski do „Gazociągu”. Podkreśliła, że na tę inwestycję od wielu lat 

czekają mieszkańcy miasta oraz zakłady pracy. Na tym etapie obowiązuje uchwała Rady 

Gminy z 2000 r., gdzie jest określony pas ochronny. Zachęciła Panią Annę W. do zwrócenia się 

do PSG na piśmie z tą sprawą. Pani Anna W. stwierdziła, że jej zdaniem głos Rady Gminy jest 

ważniejszy, stąd proponuje, aby już teraz zaznaczyć w dokumencie trasę przebiegu gazociągu 

po terenie niezabudowanym. 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK powiedział, że jeśli okaże się, że gazociąg nie 

zmieści się w pasie łącznie z towarzyszącymi uciążliwościami, to go w tym miejscu nie będzie. 

Wszystko zależy od możliwości i warunków technicznych.  

Radny JERZY ONACIK zapytał, czy projekt nitki gazociągu był zmieniany od 2000 r. 

ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że projekt nie był zmieniany, i przy tej posesji przebieg nitki był 

planowany od początku.  

 Pani Anna W. podziękowała za umożliwienie uczestnictwa w posiedzeniu i 

przedstawienia uwag do planowanego przebiegu gazociągu. 

 Następnie przystąpiono do realizacji ustalonego porządku posiedzenia. 

  

Do pkt 1a)  
 Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik 

Nr 5 do protokołu. Jeśli będzie taka potrzeba – dokument zostanie przedstawiony na sesji przez 

Kierownika GOPS – Panią BARBARĘ CAR. 

Uwag nie wniesiono.   

 

Do pkt 1b)  
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2016 rok, sprawozdanie z 

wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie oraz informacja o 

stanie mienia komunalnego Gminy – znajduje się w załączeniu do protokołu z Sesji Rady 

Gminy. Uchwała Nr II-00321-2/17 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 6 

marca 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii (pozytywnej) o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Bielsk Podlaski sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu z posiedzenia komisji. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a 

sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury za 2016 rok - stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu w 

kwocie 480.000 zł na dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych - stanowi Załącznik Nr 8  

do protokołu.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok - 

stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu. Wniosek omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA. Poinformowała, że w najbliższych dniach będzie wypłacana akcyza. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt 
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uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania  - stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

Wniosek omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Poinformowała, że projekt 

uchwały został przygotowany w związku z kontrolą prowadzoną przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, która wskazała potrzebę poprawienia w dotychczas obowiązującej uchwale 

zapisów dotyczących upoważnienia jednostek budżetowych do dokonywania zmian w budżecie 

gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę na punkt 5 

w paragrafie 2, mówiący o tym, że źródłem dochodów jednostek budżetowych jest m.in. 

„prowizja za ubezpieczenie uczniów, dzieci uczęszczających do przedszkoli i mienia”. 

Zasugerował, aby sprawdzić prawidłowość tego zapisu, ponieważ wg wiedzy 

Przewodniczącego ten punkt jest nieaktualny, bowiem szkoły nie mogą pobierać z tego tytułu 

prowizji. Pani Skarbnik zadeklarowała, że do dnia sesji sprawdzi prawidłowość zapisu i 

ewentualnie wprowadzi stosowną poprawkę. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie przyjęcia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gruntów położonych w obrębie wsi Hryniewicze 

Duże na terenie Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

Wniosek omówił ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy. Przypomniał o przyjętej jakiś 

czas temu uchwale intencyjnej w tej sprawie, omówił załączona mapę, procedurę planistyczną 

oraz obowiązujące w tym zakresie terminy przygotowania dokumentacji zgodnie z 

obowiązującymi przepisami. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonych materiałów, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski dotyczący zmiany uchwały w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. - stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że aktualnie gmina 

dysponuje dwoma lokalami mieszkalnymi w Pilikach oraz jednym w Chrabołach, natomiast 1 

lokal został sprzedany, stąd zaszła konieczność zaktualizowania dotychczasowej uchwały.   

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Do pkt 1i) 

Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie  zamiany niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski - stanowi 

Załącznik Nr 13 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy – RAISA RAJECKA. 

Wyjaśniła, że jeden z właścicieli gospodarstwa rolnego użytkuje pas drogi gminnej (w dwóch 

obrębach: Widowo i Parcewo), z którego gmina nie korzysta. W zamian chce przekazać gminie 

część własnej nieruchomości położonej w obrębie gruntów wsi Widowo. Być może w 

przyszłości będzie możliwość przeniesienia na ten teren hydroforni POM, która obecnie 

znajduje się w obszarze administracyjnym miasta Bielsk Podlaski, co powoduje, że Gmina nie 
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może ubiegać się o dofinansowanie remontu hydroforni z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI przyznał, że jeśli 

jest wyodrębniony teren na hydrofornię, to ofertę należy uznać za korzystną, tym bardziej, że w 

pobliżu znajduje się studnia głębinowa.   

Na prośbę radnego JERZEGO CHILKIEWICZA Pani Wójt poinformowała, że koszty zamiany 

nieruchomości ponoszą strony po ½ (koszty notarialne), natomiast każda ze stron opłaca z 

własnych środków koszty podziału swoich nieruchomości. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1j) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu.  Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, że Studium określa 

kierunki zagospodarowania przestrzennego. Omówił procedurę obowiązującą przy 

przygotowywaniu dokumentu. Mówił o sporze z Regionalna Dyrekcją Ochrony Środowiska, 

która domagała się dokładnego wskazania miejsca lokalizacji wiatraków. Niestety w tej skali 

nie da się tego zrobić. Szczegółowa lokalizacja będzie wskazana w planach. Bardzo dużo 

terenów wskazano pod zabudowę w Augustowie i Pilikach, ponieważ są to miejscowości 

najbliżej położone miasta i aktualnie w tym miejscu jest największy trend pod zabudowę 

jednorodzinną. 

Radny JERZY ONACIK powiedział, że potrzebne są ścieżki rowerowe. Natomiast 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zgłosił potrzebę wprowadzenia 

poprawki na stronie 54 Studium, gdzie w poz.  21 należy wpisać poprawną nazwę kaplicy w 

Hryniewiczach Małych (pw. Ducha Świętego). ANATOL FILIPIUK potwierdził, że błąd 

zostanie usunięty, ponadto dokument zostanie sprawdzony pod kątem błędów literowych. 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zapytał, czy Gmina będzie ingerować w proces 

dzierżawy gruntów pod fotovoltaikę, gdzie należy zgłaszać się po informacje w tej sprawie. 

Pani Wójt wyjaśniła, że należy zgłaszać się do firmy zajmującej się tym przedsięwzięciem, z 

której przedstawiciel przyjedzie na wskazane miejsce, aby obejrzeć działkę proponowaną przez 

zainteresowanych rolników do wydzierżawienia.   Zastępca Wójta Gminy – ANATOL 

FILIPIUK dodał, że w Studium wskazano możliwości lokalizacji wiatraków o określonej 

przepisami mocy – powyżej 100 kW. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1k) 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2016 rok - stanowi Załącznik 

Nr 15 do protokołu.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1l) 
Wniosek  Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji Rady Gminy i 

przyjęcie uchwały w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w 

Polsce - stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że projekt uchwały gmina 

otrzymała od Związku Gmin Wiejskich, który zwrócił się do samorządów z apelem o przyjęcie 

uchwały jako formy wyrażenia zaniepokojenia  tym, co aktualnie się dzieje w temacie 

samorządów i proponowanych zmian w przepisach, m.in. dot. planu pozbawienia samorządów 

pewnych uprawnień wypracowanych przez j.s.t. przez ostatnie 27 lat.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę na 

centralizację m.in. w zakresie przyznawania funduszy do OSP. Poddał w wątpliwość sens 
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istnienia takiej struktury. Straż zawodowa (PSP) obsługuje cały powiat, więc pomoc ze strony 

straży ochotniczej jest niezbędna. Opowiedział się za przyjęciem przedłożonego projektu 

uchwały. Z kolei radny STANISŁAW OLSZEWSKI dodał, że strażakom ochotnikom należy 

podwyższyć stawki za udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych, bowiem jest to ciężka praca, 

często w porze nocnej. radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zasygnalizował również potrzebę 

zaprotestowania przeciw prowadzonym działaniom w kierunku zalegalizowania GMO. Badania 

wykazują zwiększenie zachorowalności na nowotwory w związku ze spożywaniem żywności 

genetycznie modyfikowanej. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała pismo w sprawie GMO i poinformowała, że na 

stronie internetowej jest petycja w tej sprawie, którą można podpisywać. Radni dyskutowali o 

szkodliwości upraw roślin genetycznie modyfikowanych, a radny JERZY PAC wyjaśnił, że 

genetyczna modyfikacja polega na wstrzykiwaniu do roślin bakterii z ziemi, które powodują, że 

do końca okresu wegetacji roślina wytwarza pestycydy.  

Radni nie zgłosili innych  pytań i uwag do przedstawionego wniosku, a przedłożony 

projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie jej do porządku 

najbliższej sesji. 

  

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała zaproszenie Podlaskiego Samorządowego 

Komitetu Protestacyjnego na Forum Samorządowe, jakie jest organizowane w Białymstoku na 

Stadionie Miejskim w dniu 26 kwietnia 2017 r. Podczas spotkania będzie prowadzona debata, 

min. na temat uszczuplenia kompetencji samorządów. Pani Wójt zadeklarowała, że zostanie 

zapewniony transport dla osób chcących uczestniczyć w Forum.  

- Pani Wójt poinformowała, że w tym roku Komenda Powiatowa Policji nie przedstawiła 

informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa w powiecie za rok 2016. Telefonicznie 

potwierdzono, że informacja o porządku i bezpieczeństwie w Gminie Bielsk Podlaski zostanie 

przedłożona w najbliższym czasie, a dyskusja na ten temat jest przewidziana  na kolejnej sesji. 

- Radni zostali zapoznani z wnioskiem mieszkańców wsi Pietrzykowo Gołąbki, którzy proszą o 

podjęcie działań w celu postawienia we wsi nowej świetlicy, usunięcie zbiornika paliwa po 

byłym SKR oraz wybudowania za uzyskane z jego sprzedaży pieniądze - ogrodzenia  wokół 

placu. Proszą również o połączenie nawierzchnią asfaltową drogi przed świetlicą. Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA przypomniała, że mieszkańcom wsi proponowano postawienie kontenera 

takiego jak we wsi Woronie, ale propozycja niestety nie została zaakceptowana, a budowa 

nowego budynku nie jest planowana. Zbiornik po paliwie może wyjąć tylko firma 

specjalistyczna i jest to wysoki koszt, natomiast ze sprzedaży takiego zbiornika dochód będzie 

niewielki. Pani Wójt zaproponowała, aby wnioskodawców o podjętych działaniach 

poinformować przy okazji konstruowania budżetu na 2018 rok. Droga za świetlicą jest typowo 

polna, można rozważyć położenie asfaltu przy okazji budowy nakładki asfaltowej na drodze 

Bolesty-Zawady. Póki co należy zrealizować to, co wcześniej zaplanowano. Wieś ma asfaltowy 

wyjazd z obu stron, a na realizacje wszystkich pomysłów nie starczy pieniędzy. Ciągle nie jest 

sfinalizowany temat budowy świetlicy w Zubowie i Kotłach, przy czym na budowę świetlicy w 

Kotłach dwukrotnie gmina otrzymała dofinansowanie, ale nie można było tego wykorzystać z 

powody protestu jednego z mieszkańców. Radni zaakceptowali propozycję formy udzielenia 

odpowiedzi. 

- Pani Wójt poinformowała o wizycie Biskupa Tadeusza Pikusa planowanej we wsi Sobótka na 

dzień 16 maja 2017 r. Zaprosiła radnych do wzięcia udziału w uroczystości. 

- Na zakończenie RAISA RAJECKA poinformowała o kolejnej edycji plebiscytu Gazety 

Współczesnej „Rolnik Roku” i „Sołtys Roku”. 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 10.30 

zamknął posiedzenie. 



 7 

 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC Jerzy 

 

………………………… 

3. PUCHALSKI Jan Walenty 

  

………………………… 

4. SIEMIENIUK Sławomir ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

4. KOWALCZUK Jan ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna …………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 

5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 
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